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Egyszerű többség 

 

 

Tisztelt Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság! 

 

 

Mellékelten beterjesztem a Dirtybike Motorsport szakmai beszámolóját, valamint a jövőre 
vonatkozó terveinek bemutatását. Az ülésen az egyesület képviselője, Csépai János elnök 
meghívottként jelen lesz, ahol lehetőség nyílik további kérdések megvitatására. 

 

Kérem a Tisztelt Bizottságot szakmai beszámoló megtárgyalására és határozathozatalra. 

 

 

 

Szekszárd, 2023. március 23. 

 

 

      Murvai Árpád   

                   Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság elnöke 
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Határozati javaslat 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata  
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

&&..&./2023. (III. &) határozata 

a Dirtybike Motorsport működéséről és terveinek bemutatásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati 
rendelet 1. számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1. pont 6. alpontjában 
meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 

1. jóváhagyja a Dirtybike Motorsport szakmai beszámolóját; 
 

Határidő: 2023. március 27. 

Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 

2. megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre vonatkozó tervek 
megvalósításához sok sikert kíván; 
 

Határidő: 2023. március 27. 

Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 

3. felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre vonatkozóan is keressen pályázati 
lehetőségeket működésükhöz, illetve rendezvényeik szervezéséhez. 
 

Határidő: 2023. március 27. 

Felelős:  Murvai Árpád elnök 
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Tisztelt Oktatási Bizottság! 
 

Engedjék meg, hogy bemutassam egyesületünket! 
Név: Dirtybike Motorsport 

Elnök: Csépai János (0620/291-0908 

Tagok: Csépai-Belényi Csilla (elnök helyettes 0630/316-3451), Molnár Olivér 

Számlaszám: CIB Bank: 10700237-73137227-51100005 

 

Egyesületünk 2021 elején alakult, alapítóink mindegyikének szenvedélye a motorsport, ill. az 

ehhez kapcsolódó tevékenységek. Rövid távú céljaink között szerepel, hogy egyesületünket 

megismertessük minél szélesebb körben. Miután ez sikerül, ez hozzájárul hosszútávú céljaink 

megvalósításához, ami a következő: szeretnénk motorsport terén színvonalas versenyeket 

bonyolítani. Valamint célunk még fiatal tehetségek felkarolása, valamint az oktatás területén 

is szeretnénk kibontakozni. 
 

Ezen célok eléréséhez van még sok tennivalónk, de hisszük és tudjuk a befektetett munka 

mindig meghozza a gyümölcsét. 
 

Engedjék meg, hogy egy kis archívumot osszak meg Önökkel, hogy egyebek közt miért is 

szeretnénk feltámasztani e nemes sportágakat városunkban. 

Mint azt említettem, egyesületünk tavaly év elején lett bejegyezve működő egyesületként. Fő 

profilunk az utánpótlás nevelés. Szeretnénk 2 db kiskerekű, ill. 2 db nagykerekű 

motorkerékpárt vásárolni az utánpótlás edzések működtetéséhez. Erre azért gondoljuk, hogy 

szükség van, mert így a szülőket első körben megkímélnénk az anyagi kiadástól, amíg 

lehetséges. Ugyanis amíg nem muszáj, nem fontos nekik erre pénzt fordítani, amíg ki nem 

derül, hogy a gyermek alkalmas, vagy sem, ill. akarja-e hosszú távon ezt a sportot űzni, vagy 

sem. Amíg a gyermek hozzánk jár edzésre, mi tudnánk biztosítani ily módon a hátteret. Ez idő 

alatt a szülő nagyobb hangsúlyt tud fektetni a gyerek biztonsági felszereléseinek beszerzésére, 
ill. azon technikai edzésekre, amelyeket külsős szakedző tart. Illetve nekünk is a saját 

motorok révén több esélyünk van a megspórolt pénzt arra fordatani, hogy az utánpótlás minél 
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több különböző pályán, ill. szakágban szerezzen gyakorlatot. 
(motocross, enduro, superenduro, crosscontry). Mivel sajnos városunkban sem motocross, 
sem enduro pálya nem adott, így a szülőknek a gyereknek az utaztatása is elég nagy költséget 
jelent. Pedig a városunk 2008-ig, mielőtt a szőlőhegyi motocross pálya meg nem szűnt, 
számos országos, illetve Európa-bajnoki futamnak adott otthont. Sok nagy név, akik a 
szekszárdi motocross pályán nevelkedve országos, illetve Európa-bajnoki futamokon 

jeleskedtek. Pár név a szekszárdi motocrossos múltból: id. Németh Kornél, aki több éven 
keresztül a Szekszárdi Vízitársulat SE színeiben motorozott, Kovács Ferenc, aki szintén számos 
országos bajnoki fordulón volt sikeres. Továbbá Kosztolányi Dezső, Marosi Dávid, Balogh 
Zoltán, Erős Rajmund és még sokan mások. Ezért is szeretnénk ezen sportágakat újból 
feléleszteni Szekszárdon, mivel a régi időkben Szekszárd, Piliscsév, és Cserénfa voltak a 
legnépszerűbb motocross anyatelepülések Magyarországon. Terveink között szintén szerepel 
újra motocross pályát létrehozni és üzemeltetni Szekszárdon, aminek idővel hasonló nagy 
neve lehet, mint a régi időkben. Nyilván ehhez szükségünk lesz arra, hogy a város segítséget 
nyújtson, hogy újra otthont adhassunk egy szekszárdi off-road parknak. Részünkről mi is 
megteszünk mindent, ami módunkban áll. 
Ez idáig az edzéseket bérmotorokkal valósítottuk meg, ami nem igazán költséghatékony. 
Tervünk: 2 db kismotor beszerzése, amellyel a 3-5 éves korosztályt szeretnénk megcélozni 
abban az esetben, ha a gyermek már támasztó kerék nélkül tud kerékpározni. Ezt a korosztályt 

követi az 5-7 évig, akik számára nagy, 12 colos gyermekmotort szeretnénk vásárolni. 
Ezzel már a haladó gyermekek, akik a PV-ről már leszállva, ill. később kezdők, akik még 

bizonytalanok, de már a kiskerekű motorkerékpár testalkatukhoz nem alkalmas. 
Ezért fordulunk most Önökhöz, bízva abban, hogy egyesületünk támogatást nyer, amivel egy 

olyan szekszárdi terepmotoros egyesület tud működni és fejlődni, amely a régióban 

egyedülálló, ill. országos viszonylatban is ütőképes lehet. 
Amennyiben úgy érzik, hogy több információra lenne szükségük, nagyon szívesen akár egy 

személyes meghallgatás keretében állok az Önök rendelkezésére. 
 

 

Szekszárd, 2023.  február 21. 
 

 

Csépai János 

      elnök 


